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Op een zonnige dag in Noordwijk en omgeving 
hebben we onlangs het 35-jarig bestaan van onze 
vereniging gevierd. Dat werd tijd ook, want het 
feest moest door corona voor een behoorlijke 
periode worden uitgesteld. Maar het was het 
wachten waard. De lunch op het strand, de puzzel-
rit in nostalgische Volkswagen-busjes en de feeste-
lijke afsluiting in Beachclub O bezorgden ons veel 
jubileumplezier.

We vierden nóg een feestje: de voltooiing van de 
IJsselmondse Knoop, de toegangspoort naar 
Nieuw Reijerwaard en de andere terreinen van 
Dutch Fresh Port. Er is een paar jaar hard aan 
gewerkt, er was af en toe wat overlast, maar nu is 
dit knooppunt klaar. Belangrijk voor de bereikbaar-
heid van onze bedrijfsterreinen. En u weet het: 
bereikbaarheid staat hoog op de agenda van uw 
ondernemersvereniging.

Over bereikbaarheid ging het ook tijdens het 
werkbezoek van minister Harbers aan Barendrecht. 
Hij luisterde goed naar de wens om vanaf Nieuw 
Reijerwaard een extra oprit naar de A15/A16 te 
creëren. We hopen met wethouder Van der Linden 
dat de plannen tot uitvoering komen!

Nu we toch in het gemeentehuis zijn aangekomen, 
kunnen we ook wel even melden dat Barendrecht 
een nieuwe burgemeester kreeg: Ronald Schneider. 
We hadden een kort kennismakingsgesprek met 
hem. U leest het in dit nummer van Impact. Maar 
dat zal zeker niet de laatste ontmoeting zijn tussen 
de eerste burger en onze vereniging.

Verder spraken we met Peter Platteschor, de 
nieuwe directeur van het testlab TLR. En we blikken 
nog even terug op het Kerstontbijt, de leden-
vergadering, de nieuwjaarsreceptie en de indruk-
wekkende inloopborrel bij Bolidt.

We besluiten ons blad met de altijd vermakelijke 
en/of leerzame column van, jawel,  Dick Nooten-
boom. Hij was opnieuw bereid zijn pen op te pak-
ken, nu we nog geen waardige opvolger hebben 
gevonden. Bedankt daarvoor, Dick!

Ik wens u allen en al uw dierbaren een mooie 
zomerperiode en een fijne vakantie toe. Als u op 
reis gaat, kom veilig thuis! Ik kijk er naar uit u na 
de zomer weer in goede gezondheid te kunnen 
ontmoeten!

Jan Willem 
van Hellemond
Voorzitter

OP NAAR DE ZOMER
- VOORWOORD -

Noorderparklaan 20 
2662 DJ Bergschenhoek 
010 - 440 07 88

Ervaar volledigheid;
Typisch Tinke.

Zwolseweg 17-21
2994 LB Barendrecht
0180 - 62 30 00
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IJSSELMONDSE
KNOOP OPEN

Terwijl het verkeer gebruik kon blijven 
maken van het verkeersplein, is gewerkt aan 
extra rijstroken, verbeterde aansluitingen op 
de omliggende wegen, extra opstelstroken 
en fietsonderdoorgangen onder de 
Verenambachtseweg en de Verbindingsweg. 
 
De nieuw aangelegde fietsonderdoor-
gangen onder de IJsselmondse oop zijn 
versierd met indrukwekkende muur-
schilderingen van internationaal street 
artist Marcus Debie.

Viervoudig Olympisch wielrenkampioen 
Leontien van Moorsel gaf het teken daarvoor. 
Ze vertelde vooraf over fietsen en gezond 
leven. Voor het publiek was er een streetfair 
met onder meer een reuzenrad. Bovenin had 
iedereen een mooi uitzicht op het nieuwe 
verkeersknooppunt.

De toegang tot het agro/vers/food-logistieke 
bedrijventerrein Nieuw Reijerwaard en de 
andere terreinen van Dutch Fresh Port is in de 
afgelopen anderhalf jaar grondig verbouwd. 

Tielseweg 20
2994 LG Barendrecht

0180 785137

Ervaar de passie….
Een heerlijk belegd broodje, een smakelijk en verrassend 
borrelhapje met een voortreffelijke wijn tijdens uw receptie 
of een compleet verzorgd bedrijfsevenement. Het maakt 
ons niet uit, wij verzorgen het voor u met passie en laten uw 
smaakpapillen genieten van wat wij u bieden. Wij leveren 
maatwerk en laten u ervaren hoe wij de liefde voor ons vak 
uitoefenen, ongeacht uw budget.
Uw wensen zijn onze zorg

info@panita-catering.nl
www.panita-catering.nl

DE IJSSELMONDSE KNOOP, DE TOEGANGSPOORT NAAR BEDRIJVENTERREIN NIEUW-REIJERWAARD, 
IS OPEN. ZATERDAG REDEN DE EERSTE FIETSERS DOOR EEN LINT VOOR DE NIEUWE 

FIETSONDERDOORGANGEN, VASTGEHOUDEN DOOR DE WETHOUDERS LENNART VAN DER LINDEN 
(BARENDRECHT) EN HENK VAN OS (RIDDERKERK).
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De opbrengst komt volledig ten goede aan de  
Dirk Kuyt Foundation.

BENIEUWD
NAAR  

HET EIND- 
RESULTAAT?

Scan de QR code en bekijk deze op youtube.

jaar

www.ames.nl

Ter gelegenheid hiervan is er een leuke 
video gemaakt waaraan Leo Alkemade, 
Johnny de Mol, Dirk Kuyt en  
Frank Lammers geheel belangeloos 
hebben meegewerkt.

AMES VIERDE IN 2022 HET 75-JARIG JUBILEUM

Psychosociaal therapeut
b u i t e n p r a k t i j kma r k . n l
+31 (0)6 53 29 69 57

mark@buitenpraktijkmark.nl

       Buiten is er ruimte.
                    Ruimte voor gesprek, ruimte voor jou.
       Buiten is er ruimte.
                    Ruimte voor gesprek, ruimte voor jou.

• KOPEN
• VERKOPEN
• TAXATIES
• VERKOOPSTYLING

078 - 202 10 20
WWW.INTRAHUIS.NL

BEL ONS VOOR EEN 
GEHEEL VRIJBLIJVENDE AFSPRAAK!

WIL JE ECHT 
IMPACT MAKEN OP 
DE WONINGMARKT? 

 

MASTENBROEK 
UITVAARTVERZORGING 

 

Eerste Barendrechtseweg 180-b 
2992 BS  Barendrecht 
www.mastenbroekuitvaart.nl 

0180 723204 &Park Barendrecht • 1e Barendrechtseweg 76-80 • 2992 XC Barendrecht
Telefoon 0180 - 695 115 • Telefax 0180 - 695 110 • E-mail info@vdladvocaten.nl

www.vdladvocaten.nl
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“HET IS VOOR
ONDERNEMERS 

BELANGRIJK
OM SAMEN OP
TE TREKKEN”

PETER PLATTESCHOR
TLR INTERNATIONAL 

LABORATORIES

Ook de bedrijven van Dutch Fresh Port 
weten het bedrijf aan de Handelsweg 
te vinden. De testen die TLR uitvoert dienen 
onder meer de voedselveiligheid. 
“Onze voeding komt uit alle delen van de 
wereld, maar moet intussen wel voldoen 
aan de eisen die Nederland daaraan stelt. 
Onze rol is om daarvoor allerlei testen uit 
te voeren.’’

FLUITEN
In zijn vrije tijd heeft Peter een staat van 
dienst opgebouwd als scheidsrechter in het 
amateurvoetbal. “In Capelle zat mijn vader in 
het bestuur van de voetbalvereniging en 
mijn broertje voetbalde er. M’n broertje wilde 
meer afwisseling in de scheidsrechters en 
stelde mij voor om te gaan fluiten.’’ 
Zo ging het balletje rollen. “Ik haalde mijn 
scheidsrechtersdiploma en op m’n 
achttiende vroeg de KNVB of ik voor de bond 
wilde gaan fluiten.’’ Peter bereikte in zijn 33 
actieve jaren de top van de amateurs. 
“Nu ben ik coach voor jong talent en voor 
scheidsrechters die van de opleiding komen, 
in KNVB-verband. En in Rotterdam ben ik 
voorzitter van de scheidsrechtersvereniging.’’ 

Voor Peter heeft het lidmaatschap van 
VBO Fresh Port een duidelijke meerwaarde. 
“Ondernemers lopen tegen dezelfde soorten 
zaken aan. Dan is het belangrijk om samen 
op te trekken, dingen samen te doen, 
elkaar te versterken. Dat vergroot ook 
de aantrekkingskracht van onze bedrijven, 
waardoor jonge mensen onze vacatures 
willen invullen.’’

WWW.TLR-INTERNATIONAL.COM

- ONDERNEMER IN BEELD -

In het ultramoderne laboratorium aan de 
Handelsweg in Ridderkerk werken zo’n 160 
hoogopgeleide medewerkers met de 
nieuwste instrumenten om aan de klanten 
betrouwbare testresultaten te kunnen 
leveren. TLR is gespecialiseerd in de analyse 
van voedingsmiddelen, diervoeders en 
grondstoffen hiervoor, brandstoffen en 
biomassaproducten. TLR is internationaal 
geaccrediteerd voor een breed arsenaal 
aan chemische, microbiologische en 
DNA-analyses.

Doordat TLR opereert in een internationaal 
netwerk kan het lab wereldwijd monsters 
laten nemen. De consultants van TLR en de 
zusterbedrijven kunnen bovendien mondiaal 
worden ingezet en geraadpleegd voor advies 
over kwaliteitsvraagstukken.

Peter (55) werkte bij vele bedrijven in de 
branche, onder meer een producent van 
testkits voor de laboratoriumbranche, en hij 
was dertien jaar directeur van Nutrilab. 
De geboren Rotterdammer woont in Capelle 
aan den IJssel. Hij volgde de laboratorium-
opleiding en studeerde bedrijfskunde. 
Naast zijn werk voor TLR staat hij ‘voor de 
klas’ bij diverse cursussen in de branche, 
onder andere bij Avans+ en het Nederlands 
Normalisatie Instituut (NEN).

PRAKTIJKERVARING
Vele soorten analyses zijn voor hem 
vertrouwd terrein. “Mijn praktijkervaring 
helpt in de contacten met klanten, omdat 
ik begrijp waar klanten naar op zoek zijn.’’ 
Die klantenkring is heel divers en 
internationaal. Van fabrikanten van 
hondenbrokken tot leveranciers en 
tussenhandelaren van levensmiddelen, 
kleding en biobrandstoffen. 

TLR INTERNATIONAL LABORATORIES IS EEN ONAFHANKELĲK LABORATORIUM
VOOR CHEMISCHE ANALYSE, MICROBIOLOGISCHE ANALYSE, DNA-ANALYSE, 

PCR-TESTS EN ANALYSE-INTERPRETATIES. HET LAB WORDT SINDS 1 MEI GELEID 
DOOR PETER PLATTESCHOR.
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Oxin Growers is een flexibele en slagvaardige 
telerscoöperatie die de afzet van groenten en 
fruit voor haar leden verzorgt. Ze regelt daarbĳ 
niet alleen de contracten, facturatie, betaling 
en betalingszekerheid, maar zorgt ze ook voor 
de inkoop van teeltbenodigdheden en verpak-
kingsmaterialen.
 
Alle verse producten van Oxin Growers 
worden met zorg en aandacht geteeld door 
vakkundige telers. Het veelzĳdige assortiment 
wordt geproduceerd op teeltbedrĳven in 
Nederland en België. Onze telers verwerken en 
verpakken de groenten en fruit precies zoals 
de afnemer het wenst. In een eigen verpakking, 
in de juiste winkelsorteringen of aantallen.  
De leden leveren de producten volledig winkel- 
klaar af, voor optimale versheid.

Eigen.
Wijs.
Samen.

+31 (0)180 203 203
info@oxin-growers.nl
Oxin-growers.nl

 

Achterzeedijk 57 – Unit 66  |  Barendrecht  |  Tel. 0180 61 40 88  |  info@vanhellemondvastgoedbeheer.nl

Op zoek naar bedrijfsruimte?
Informeer naar de verhuur mogelijkheden.

VANHELLEMONDVASTGOEDBEHEER.NL

Citygames | Beachgames
Maatwerkevenementen | Personeelsfeesten
Productpresentaties | Opening pand | enz.

Pubquizen | Workshops
Escapegames | Townhallmeetingen

Kwartaalmeetingen | Jaarvergaderingen

010 - 205 40 30  |  rotterdambusinessevents.nl
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“HET GONST HIER VAN
BEDRIJVIGHEID”

RONALD SCHNEIDER IS OP 15 JUNI 
2023 GEÏNSTALLEERD ALS DE NIEUWE 
BURGEMEESTER VAN BARENDRECHT.
HIJ VOLGT WAARNEMEND 
BURGEMEESTER GOVERT VELDHUIJZEN 
OP, DIE OP 1 OKTOBER 2021 AANTRAD NA 
HET AFSCHEID VAN BURGEMEESTER JAN 
VAN BELZEN.

De gemeenteraad heeft bij de benoeming 
aangegeven alle vertrouwen te hebben in 
Ronald Schneider als burgemeester van 
Barendrecht. “Hij is een goed boegbeeld 
voor Barendrecht, een plezierig mens, 
heeft kennis van de regio en we zien 
in hem de burgemeester voor alle 
Barendrechters”, aldus voorzitters van de 
vertrouwenscommissie Miranda Mes (EVB) 
en Leendert Mijnders (SGP/ChristenUnie). 

- RONALD SCHNEIDER -

,,Ik heb er enorm veel zin’’, zei burgemeester 
Schneider tegen Impact. ,,Het is een mooie 
uitdaging om hier burgemeester te zijn. 
Ik heb al een soort band met Barendrecht, 
want in mijn jonge jaren woonden hier 
vriendjes en vriendinnetjes van mij. Ik ging 
vanuit Rotterdam ook regelmatig naar de 
Oude Maas.’’

Ronald Schneider heeft de bedrijvigheid in 
Barendrecht enorm zien toenemen. Hij zag 
vanuit het Rotterdamse hoe het Barendrechtse 
polderland werd volgebouwd met huizen en 
bedrijven. ,,Op het gebied van Dutch Fresh 
Port mogen we razend trots zijn. Het is heel 
bijzonder hoe Barendrecht zich daarmee 
internationaal op de kaart heeft gezet. Maar 
ook door andere bedrijven dan in de agf-sector 
gonst het in Barendrecht van bedrijvigheid.’’ 

Schneider stapte rond 2008 de politiek 
in. ,,Vanaf het moment dat ik raadslid 
werd, heeft de politiek me gegrepen. Het 
is fascinerend hoe je een steentje kunt 
bijdragen aan de manier waarop mensen 
met elkaar de maatschappij vormgeven. 
De liefde voor de openbare zaak heeft mij 
daarna nooit meer losgelaten.’’

ORDENTELIJK BESTUUR
Als burgemeester wil hij bijdragen aan, zoals 
hij het noemt, ‘ordentelijk bestuur’. ,,Dat is 
een belangrijke en eervolle rol. Ik hou van 
een levendig politiek debat. Het mag er best 
heel stevig aan toe gaan, zolang er maar op 
de bal en niet op de man wordt gespeeld. 
Verschil van mening en opvattingen hoeft 
goede persoonlijke relaties niet in de weg te 
staan.’’

Ronald Ernst Schneider werd op 6 december 
1962 in Utrecht geboren. Op zijn vierde kwam 
hij aan de rand van Rotterdam, in Reyeroord, 
te wonen. Hij ging tot 1982 naar het 
Rotterdamsch Lyceum en studeerde nadien 
economie (doctoraal) en Nederlands recht 
(propedeuse) aan de Erasmus Universiteit 

Rotterdam. Na zijn afstuderen was hij 
werkzaam als docent aan de toenmalige 
Hogeschool voor Economische Studies en als 
SAP-consultant. 

Schneider stond op de kandidatenlijst 
van Leefbaar Rotterdam voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van 2006 in 
Rotterdam, maar werd niet verkozen. In juni 
2008 werd hij er alsnog gemeenteraadslid. 
In januari 2012 werd hij er fractievoorzitter 
van Leefbaar Rotterdam. Vanaf mei 2014 was 
hij er wethouder van stedelijke ontwikkeling 
en integratie. In juni 2017 trad hij terug 
wegens het WaterFront-schandaal. Van april 
2020 tot juni 2022 was hij namens Leefbaar 
Albrandswaard wethouder van ruimtelijke 
ordening in Albrandswaard.

Als burgemeester van Barendrecht heeft hij 
in zijn portefeuille algemene bestuurlijke 
aangelegenheden, openbare orde en 
veiligheid, brandweerzaken, intergemeen-
telijke samenwerking, internationale 
betrekkingen, kabinetszaken, ondermijning, 
VTH APV en Heinenoordtunnel en het project 
asielzoekers en vluchtelingen Oekraïne.

1514



Zakendoen?

Borsboom & Hamm advocaten
Weena 614, 3012 CN Rotterdam
Postbus 293, 3000 AG Rotterdam
T 010 - 201 29 39
E info@borsboomhamm.nl
www.borsboomhamm.nl

Zaken doen?

ACTIERADIUS TOT

582 KM

THE i5

DUBBELSTEYN  |  DORDRECHT & NUMANSDORP

VANAFPRIJS

€ 77.572,-

VANAF 21 OKTOBER IN DE 
SHOWROOMS BIJ DUBBELSTEYN.

VOOR ELK PROJECT DE JUISTE OPLOSSING.  
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CMY

K

Bijdorpplein 41 | 2992 LB Barendrecht | (0180) 556 735 | info@notbar.nl | notbar.nl

Zet de basis van je bedrijf goed op papier. Dan onderneem je een stuk relaxter.

“Gelukkig. Ik heb de 
afspraken nu schriftelijk 
vastgelegd.” 
Daar teken je voor.

22-0209AI BB VBO Magazine adv zakelijk 190x135.indd   122-0209AI BB VBO Magazine adv zakelijk 190x135.indd   1 05/06/2023   12:2705/06/2023   12:27

Gespecialiseerd in de breedte van uw buitenruimte

Adresgegevens
GKB Groep bv
Middelweg 1
2992 SP  Barendrecht

Contact
0180 64 29 29
info@gkbgroep.nl
www.gkbgroep.nl
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Na corona kon ook dit weer: het jaarlijkse 
decemberontbijt. Deze keer vond dat 
plaats op donderdag 8 december in het het 
hypermoderne pand van Van Gelder groente & 
fruit aan de Krommeweg te Ridderkerk.

Het bedrijfspand staat op een prominente plek 
in Nieuw-Reijerwaard, onderdeel het gebied van 
Duutch Fresh Port. Dat is de marketingnaam 
voor de agf-gerelateerde bedrijventerreinen in 
Barendrecht en Ridderkerk.

Ons lid Johan in ’t Veld is daar nauw bij 
betrokken. Voordat we de verse heerlijkheden 
van Van Geloder mochten proeven gaf hij ons 
een update over de laatste ontwikkelingen in 
Dutch Fresh Port.

Na het ontbijt werden witte jassen 
uitgedeeld voor een rondleiding langs de 
indrukwekkende bedrijfsprocessen van Van 
Gelder, waarin automatisering en robtisering 
een hoofdrol spelen. Met meer dan 2 
kilometer aan transportbanden, 92 shuttles 
en robots kan Van Gelder de hoogste 
omloopsnelheid in de markt garanderen.

WWW.VANGELDERNEDERLAND.NL
WWW.DUTCHFRESHPORT.EUVERS ONTBIJT BIJ VAN GELDER

- DECEMBERONTBIJT -

1918



The Greenery biedt samen met haar telers en toeleveranciers een 
jaarrond assortiment van groente en fruit, dat vanzelfsprekend 
voldoet aan alle voedselveiligheidseisen, duurzame teelt en con-
sumentenwensen.

Wij kunnen deze kwaliteit garanderen doordat we inzicht hebben 
in en grip houden op alle schakels binnen de keten. 

Onze waardeketen begint bij de bron en eindigt bij  de consument. 
The Greenery investeert continu in teelt, duurzaamheid, logistiek, 
digitalisering, marketing, verpakkingen en nieuwe producten. Zo 
anticiperen we beter op trends en veranderingen waaraan onze 
markt continu onderhevig is. Zonder ooit concessies te doen aan 
onze betrouwbaarheid van levering. En dat is voor iedereen van 
waarde, van teler tot retailer tot consument.

Bekijk de dynamiek van onze waardeketen op thegreenery.com
The Greenery bv, Postbus 79, 2290 AB  Barendrecht, Telefoon (0180) 65 59 11, info@thegreenery.com

Onze waarde 
groeit in 
iedere schakel 
van de keten.

DE KOP IS ER AF. Het eerste ‘volle jaar’ van het nieuwe gemeentebestuur zit er op. Nieuw beleid staat in de 
steigers of is al volop in uitvoering. Plannen om tot 2030 zo’n 50 hectare bos toe te voegen gaan hand in 
hand met de honderden woningen die we de komende jaren willen bouwen in de nieuwbouwwijken 
Lagewei, Vrouwenpolder en Stationstuinen. En in Dutch Fresh Port-verband werken we in de regio 
samen aan de economie van de toekomst. De realisatie van een AGF-campus voor het MBO is daarbij 

een belangrijke ambitie. 

BAR-ORGANISATIE. Per 1 januari 2024 is ook de ontvlechting van de BAR-organisatie een feit. Barendrecht 
beschikt dan over eigen medewerkers, die beleid maken en uitvoeren. Dat geeft ons meer wendbaarheid en 
meer slagkracht. Dat stelt ons in staat om inwoners en ondernemers beter en sneller van dienst te zijn.  
Dat gaat u merken. Bijvoorbeeld als het gaat om lokaal inkopen. Gemeentelijke producten en diensten kopen 
we zoveel mogelijk lokaal in. En niet 150 kilometer verderop. Dat is nog beter voor het milieu ook. 
De toekomstige medewerkers van de gemeente Barendrecht krijgen qua lokaal inkoopbeleid een duidelijk 

handelingskader van het gemeentebestuur mee. 

BURGEMEESTER. Onze nieuwe burgemeester komt ook uit de buurt. Ronald Schneider is Rotterdammer en 
kwam al in zijn jeugd regelmatig in Barendrecht. Hij is net gestart en staat te popelen om kennis te maken 
met ondernemend Barendrecht. Heeft u de uitnodiging voor een kennismaking met een goede kop koffie 
al verstuurd? Ik zou maar snel toeslaan. Zijn agenda loopt rap vol en er is veel te beleven, te doen en 

te ontdekken in werelddorp Barendrecht.

GEFELICITEERD. Aan de vooravond van de zomervakantie wil ik uw vereniging graag feliciteren. U bestaat 
35 jaar en viert die mijlpaal terecht met elkaar. U mag trots zijn op uw cluppie. VBO Fresh Port is een begrip 
in Barendrecht. En voor ons als gemeente de belangrijkste gesprekspartner waar het gaat om het lokale 

ondernemersklimaat.

GENIET VAN DE ZOMERPERIODE EN TOT SNEL IN BARENDRECHT!

Lennart van der Linden

Wethouder Economische Zaken, Financiën, Ruimtelijke Ordening, Recreatie

BESTE BARENDRECHTSE 
ONDERNEMERS,

- BERICHT VAN DE GEMEENTE BARENDRECHT -

creatieve strategie
ontwerp / uitvoering
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Met twee rechterhanden en een flinke dosis 
ondernemerschap wilde Anko in 2003 voor 
zichzelf beginnen. Hij zocht een goed verkoopbaar 
product met toekomstperspectief en vond dat bij 
Fortune Coffee. Een franchiseorganisatie met 
regionale koffieadviseurs die op een persoonlijke 
manier koffie, warme dranken en automaten 
verkopen en onderhouden. 

VERSGEMALEN BONENKOFFIE OP HET WERK
“De vraag naar koffie is in twintig jaar veranderd. 
Eerst was het zwarte vriesdroogkoffie uit de 
automaat. Later kwam daar cappuccino en 
chocolademelk bij. En nu vraagt iedereen om 
bonenkoffie. Het liefst met verse melk bij de 
koffieautomaat.” Anko ziet dat koffie een beleving 
wordt en speelt daar goed op in: “Het assortiment 
ontwikkelt zich steeds. Zoals nu de bonenautoma-
ten. Dat zijn volwaardige automaten met koffie 
van horecakwaliteit.”

AANTREKKELIJKE WERKPLEK MET GOEDE 
KOFFIE
“De voorkeur voor bonenkoffie was er al even, 
maar pas na corona werd het echt groot. Werkge-
vers zien graag de mensen weer op kantoor 
komen. Met goede koffie wordt de werkplek 
aantrekkelijker gemaakt.” Ook in coronatijd werd 
koffie geleverd en onderhoud uitgevoerd. “Onze 
klanten zijn heel divers, van eenmanszaken tot 
scholen en grote fabriekshallen. Er waren dus 
genoeg plekken waar ze koffie nodig hadden.” Het 
bedrijf van Anko groeide door en na corona 
groeide het zelfs explosief. “Niet alleen stapten veel 
klanten over naar een bonenautomaat, ook veel 
nieuwe klanten kozen voor ons vanwege onze 
persoonlijke en snelle service.”

PERSOONLIJKE, SNELLE SERVICE
Die persoonlijke service levert Anko al sinds het 
begin aan zijn klanten. En dat kan ook doordat hij 
als regionale koffieadviseur altijd in de buurt is. Zo 
kan hij met zijn team snel nieuwe voorraad leve-
ren, onderhoud uitvoeren of een eventuele storing 
verhelpen. Alles om ervoor te zorgen dat er altijd 
koffie is op het werk. “Van kappers tot heel grote 
productiebedrijven waar de medewerkers snel 
een kop koffie moeten kunnen pakken in hun 
pauze. Wij hebben voor al die plekken de juiste 
automaat en een koffiesoort die daarbij past.”

DUURZAAM EN MAATSCHAPPELIJK  
VERANTWOORD
Mariska kwam in 2012 bij het bedrijf. Inmiddels 
bestaat het team uit vijf personen en zetten ze 
zich ook in voor de duurzame en maatschappe-
lijke kant van het bedrijf. “We hebben o.a. koffie 
met duurzame keurmerken”. We ondersteunen 
het koffieproject in Oeganda dat Mariska ook 
zelf bezocht. Met dit project van Fortune Coffee 
worden koffieboeren geholpen om een betere 
toekomst op te bouwen. Daarnaast worden 
oude koffieautomaten gedemonteerd door 
mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt ter 
voorbereiding op verdere recycling.

ALTIJD OP WEG MET GOEDE KOFFIE
Anko en Mariska hebben nog volop plannen om 
door te groeien. De herkenbare bedrijfsbussen 
van Fortune Coffee zien we voorlopig nog rijden, 
altijd op weg met een goede kop koffie!

OVER…
Anko en Mariska leveren met hun team koffieau-
tomaten met koffie, thee en alles wat daarbij 
hoort. Fortune Coffee regio Rijnmond bedient 
vanuit Barendrecht de gehele regio. Wil je weten 
of ze ook bij jou de koffie kunnen bezorgen? 
Check dan hun site: fortune.nl/rijnmond of neem 
contact op: 0180 – 414 203, 
RIJNMOND@FORTUNE.NL

FORTUNE COFFEE 
“AL 20 JAAR GOEDE KOFFIE IN REGIO RIJNMOND” 

KOFFIE IS ALTIJD EN OVERAL NODIG. DAT WAS TWINTIG JAAR GELEDEN EEN VAN DE 
REDENEN WAAROM ANKO BLOKLAND VOOR FORTUNE COFFEE KOOS. HIJ BEGON IN DE REGIO 

RIJNMOND ZIJN EIGEN VESTIGING; HET BRACHT HEM EEN GROEIEND BEDRIJF.
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Je 
bedrijf 
verkopen ...

... dat is niet niks.

Klanten, kennis, ervaring. Er zitten een hoop 
voordelen aan het kopen van een bestaand bedrijf. 
Het uiteindelijke succes van de overname valt of 
staat echter met de juiste voorbereiding. 

Welk bedrijf past bij jou? Gaat de overname 
geleidelijk of in één keer? Neem je de bestaande 
arbeids overeenkomsten over? Welke contracten 
stel je op? En hoe kun je die koop nu precies het 
beste fi nancieren?

Jij hebt vast veel vragen, wij hebben de antwoorden. Neem vrijblijvend contact op met de specialisten van ons team Corporate Finance.

Een 
bedrijf 
overnemen ...

... dat is niet niks.

Sliedrecht  |  Barendrecht  |  info@hoekenblok.nl  |  hoekenblok.nl
Rust en ruimte om te ondernemen
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VEEL TE BESPREKEN TIJDENS 
NIEUWJAARSBIJEENKOMST

NA TWEE JAAR ‘CORONAPAUZE’ EN 
DIGITALE ONTMOETINGEN KON DE 
NIEUWJAARSBIJEENKOMST VAN VBO 
FRESHPORT WEER GEHOUDEN WORDEN 
OP DE VERTROUWDE LOCATIE: IN HET 
GEMEENTEHUIS.

Onder het genot van lekkernijen van 
Panita Catering werd teruggekeken en 
vooruitgeblikt. En natuurlijk wenste iedereen 
elkaar alle goeds toe voor het nieuwe jaar 
2023.

Voorzitter Jan-Willem van Hellemond 
keek in zijn toespraak nog even terug op 
de lockdowns en corona. ,,Stap voor stap 
keerden we terug naar het normaal van vóór 
corona. En daar waren we als ondernemers 
wel aan toe. Maar lang zou dat ‘normaal’ 

- NIEUWJAARSBIJEENKOMST -

niet duren. Het werd 24 februari 2022: het 
leger van Poetin viel het autonome buurland 
Oekraïne met bruut geweld binnen. En 
daarmee was het oorlog op Europese 
bodem, op ons eigen continent.’’ 

De gevolgen, ook voor ons land en het 
bedrijfsleven, bleven niet uit. Olie, gas en 
graan werden in rap tempo fors duurder. 
De inflatie steeg tot recordhoogten. ,,Dat 
werden onze nieuwe zorgen. Vooral de 
energieprijzen hakten er in, in onze bedrijven 
en bij ons thuis’’, aldus Jan-Willem. Hij 
voegde er aan toe dat nog veel schrijnender 
het grote leed is dat in Oekraïne zelf werd en 
nog steeds wordt aangericht.
De voorzitter liet ook een aantal andere 
nieuwsfeiten uit het voorbije jaar de revue 
passeren. Mondiale gebeurtenissen, 

maar ook plaatselijke ontwikkelingen. Zo 
koos Barendrecht op 16 maart een nieuwe 
gemeenteraad. Echt Voor Barendrecht won op 
indrukwekkende wijze, met zelfs de absolute 
meerderheid in de raad.

Voor het nieuwe jaar wenste Jan-Willem de 
Barendrechtse ondernemers alle creativiteit toe 
om met de grote problemen van deze tijd om 
te gaan. ,,Als vereniging gaan we het dus in het 
nieuwe jaar gewoon weer hebben over zaken 
als lokale inkoop, de toegankelijkheid van onze 
bedrijventerreinen – met een mooie nieuwe 
IJsselmondse Knoop - en een goede aansluiting 
tussen onderwijs en bedrijfsleven.’’ 

LOKALE INKOOP
Waarnemend burgemeester Govert Veldhuijzen 
beloofde de ondernemers dat de gemeente 

meer inzicht wil geven wat er op het gebied 
van lokale inkoop – een speerpunt van de 
ondernemersvereniging – wordt bereikt. Ook wil 
de gemeente lokale en regionale ondernemers 
stimeleren om onderhandse en meervoudige 
aanbestedingen mee te doen.

Een ander speerpunt van VBO FreshPort – de 
aansluiting tussen bedrijfsleven en onderwijs – 
kan volgens de burgemeester ook op aandacht 
van de gemeente blijven rekenen. ,,Hoe mooi 
zou het zijn als we gezamenlijk de relaties tussen 
onderwijs en bedrijven kunnen versterken zodat 
u uw toekomstige medewerkers uit de buurt 
van een vliegende start kan voorzien? Door het 
organiseren van beroependagen en het vergroten 
van het aanbod van stageplekken bij bedrijven en 
maatschappelijke organisaties moet dat lukken!’’

24 25



De komende tijd wordt gewerkt aan de vestiging 
van een Mbo-opleiding in Barendrecht. ,,Zo 
kunnen we Barendrechtse jongeren zo lang 
en zo goed mogelijk onderwijs blijven bieden 
in de eigen woonplaats. Tegelijkertijd biedt dit 
een goede mogelijkheid om meer geschikt 
personeel op te leiden voor de bedrijven in 
Barendrecht’’, aldus Veldhuijzen. Een van de 
acties is het ontwikkelen van een campus, die 
de verbinding legt met de nieuwe woonwijk 
Stationstuinen en het AGF-cluster op het gebied 
van opleiding, training en innovatie.
 
Andere zaken die de burgemeester aantipte, 
waren ondermijning en de ontvlechting van 
de BAR-organisatie. Barendrecht blijft niet 
gevrijwaard van ondermijnende activiteiten. 
,,Het voorkomen en tegengaan van illegale 
activiteiten blijft op de agenda staan. Ik weet 
zeker dat ik ook namens de politie mag spreken 
als ik zeg dat uw ogen en oren ook op dit punt 
welkom blijven!’’

Het einde van de BAR-organisatie – de 
ambtelijke samenwerking tussen Barendrecht, 
Albrandswaard en Ridderkerk – is in z’n huidige 
opzet in zicht. Barendrecht wil weer een 
eigen organisatie inrichten, en dat heeft ook 
gevolgen voor de andere twee gemeenten. 
Volgens Veldhuijzen moet daarmee bereikt 
worden dat de gemeentelijke organisatie nóg 
dichter bij de inwoners staat, en zich nog meer 
identificeert met ons dorp. De nieuwe manier 
van werken – drie gemeentelijke organisaties 
en één afgeslankte BAR-organisatie met alleen 
bedrijfsvoeringstaken – gaat op 1 januari 2024 in.

DUTCH FRESH PORT, DE BUSINESSCLUB VAN DE 
BEDRIJVENTERREINEN VERENAMBACHT EN 
NIEUW REIJERWAARD IN RIDDERKERK EN BT 
OOST IN BARENDRECHT, ORGANISEERT 
REGELMATIG BIJEENKOMSTEN WAARBIJ 
VERBETEREN EN LEREN VAN ELKAAR VOOROP 
STAAT. DOOR BIJ TE BLIJVEN IN ALLE 
ONTWIKKELINGEN IS HET MOGELIJK OM SNEL 
TE SCHAKELEN EN SNELLER TOT DE JUISTE 
OPLOSSINGEN TE KOMEN. SAMENWERKING 
MET SCHOLEN EN OVERHEID VORMT HIER EEN 
VAST ONDERDEEL BIJ.

Op de bijeenkomst van woensdag 12 april was het 
thema ‘Cyberweerbaarheid; de menselijke én 
technologische kant’. Eén op de vijf ondernemers 
wordt slachtoffer van een cyberaanval en dat is niet 
zonder financiële gevolgen. Daarom is een goede 
digitale beveiliging van belang. Mark Verweij heette 
de aanwezigen welkom, waarna CW Greenport hen 
meenam in het verhaal over cybercrime.

MENSEN
Cybercrime gaat niet alleen over je bedrijf, maar 
ook over je communicatie met de omgeving, 
klanten én personeel. Het gaat namelijk over 
processen en mensen en zij zijn degenen die 
ermee te maken krijgen in het geval iets mis gaat. 
Maak daarom goede afspraken met je it-
leverancier: bespreek samen wat je doet als je met 
cybercrime geconfronteerd wordt.

Bedrijven zijn steeds afhankelijker geworden van 
digitale systemen de laatste jaren, dit neemt ook 
de nodige risico’s met zich mee. 

Daarom is het cyberweerbaarheidscentrum 
opgestart, om samen de cybercrime tegen te gaan. 
Toen de Rotterdamse haven een aantal jaren 
geleden getroffen werd door een cyberaanval, 
heeft het centrum de werkwijze hierop aangepast.

SPREEKUUR
Hoe werkt het cyberweerbaarheidscentrum? 
Gestart wordt met een nulmeting waarbij gekeken 
wordt hoe de cybersecurity binnen het bedrijf 
momenteel geregeld is. Als ondernemer kun je 
gebruik maken van een spreekuur en praktische 
workshops. Daarnaast is er een checklist om 
afspraken te maken met toeleveranciers. De 
bedreigingen worden in de gaten gehouden door 
de Nederlandse overheid. Het 
cyberweerbaarheidscentrum kan hierbij meekijken 
in de dreigingsinformatie.

Meer informatie en aanmelden: 
www.cwgreenport.nl

WWW.DUTCHFRESHPORT.EU

“Cybercrime gaat niet 
alleen over je bedrijf, maar 
ook over je communicatie 
met de omgeving, klanten 
én personeel.”

DE MENSELIJKE ÉN 
TECHNOLOGISCHE KANT

- CYBERWEERBAARHEID -
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ONDERNEMEN ALS ZOMERKONING
Op de zomerborrel van Visser & Visser Barendrecht op 13 juni 
2023 ontmoetten ondernemers uit de regio elkaar op het 
zonovergoten terras van Van der Valk Hotel Ridderkerk. De 
zomerborrel is een groeiende traditie in het teken van 
verbinding. De aanwezigen werden bij vertrek verrast met 
een ‘zomerkoning in wording’, een hangtuintje met een 
bosaardbei. Niet zonder betekenis, want zoals vestigingslei-
der van Visser & Visser Barendrecht Marco Ruit benadrukte: 
‘Het planten van een zaadje en de groei van een aardbeien-
plant symboliseren de groei van een onderneming.’ 

VAN ZWAKSTROOMINSTALLATIES 
TOT WERELDWIJDE EXPERTISE OP 
WINKELWAGENBEVEILIGING
Twee Barendrechtse ondernemers en klanten van het eerste 
uur zijn Bert Plomp en Derrick van Welie, mededirecteuren 
van Utron Group, een fusie van Wesotronic en ETB de Noord 
en allround installatie-expert. Daarnaast zijn Bert en Derrick 
eigenaren van Rocateq, een bedrijf dat zich bezighoudt met 
het beveiligen van winkelwagens en het voorkomen van 
diefstal uit de winkel, waarbij winkelwagens worden  
gebruikt. 

“Winkeliers die al bij ons bekend waren met brand- 
beveiligingssystemen, kwamen met de vraag of wij ook 
winkelwagens konden beveiligen. Het is ongelofelijk als je 
hoort dat er op jaarbasis miljoenen winkelwagens verdwij-
nen. Mensen nemen de boodschappenkar mee naar huis of 
rijden ermee door de stad en laten de winkelwagen vervol-
gens op een andere plaats achter. Dat willen wij voorkomen.” 
Rocateq is internationaal actief, heeft vestigingen over de 
hele wereld en bedient bekende namen als Albert Heijn, Ikea, 
Lidl, Walmart, Tesco en Carrefour. Hun oplossingen zijn 
gericht op het voorkomen van diefstal en ongeautoriseerd 
gebruik van winkelwagens. Ze bieden diverse beveiligings-
opties aan, waaronder het beveiligen van zowel winkelwa-
gens als winkelmandjes. 

SAMEN VERDER MET VISSER & VISSER
Bert Plomp benadrukt het prettige contact met hun 
accountant, Marco Ruit van Visser & Visser, die hen onder-
steunt als een waardevolle sparringpartner. ‘Marco is iemand 
die onze activiteiten begrijpt en met eerlijke cijfers komt. Wij 
waarderen de betrokkenheid en het inzicht dat Visser & 
Visser ons biedt.’
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Welke lessen kunt u als ondernemer meenemen uit 
het voorbeeld van de plant?

• Vind de juiste balans
Net zoals een aardbeienplant begint met een zaadje, zo 
begint elke onderneming met een idee en een plan.  
Aandacht en zorg zijn essentieel, maar overdreven  
investeringen kunnen verstikkend werken. 

• Breng focus aan 
Als je alle bloemen en vruchten aan de plant laat zitten, krijg 
je veel aardbeien, maar ze blijven klein. Als je daarentegen 
elke stengel terugsnoeit naar drie vruchten, worden je 
aardbeien veel groter. Het is dus belangrijk om focus te 
hebben in uw bedrijfsactiviteiten.

• Groeien door snoeien
Door te snoeien en aandacht te besteden aan de juiste 
aspecten van een bedrijf, kunnen de grootste successen 
behaald worden. 

Zoekt u een adviseur die u kan helpen groeien, 
snoeien of focus aanbrengen? Ga naar 
www.visser-visser.nl/barendrecht en neem contact op.

“Net als de Utron Group kan ons kantoor ondernemers in 
de totale breedte bedienen. Van standaard administratie 
tot advies over strategievorming, financieringen, bedrijfs-
overdrachten, herstructureringen en fiscale optimalisatie. 
Je kunt de ondernemer pas echt goed adviseren als je 
weet wat hem bezighoudt. En dan vervolgens de juiste 
vakspecialisten binnen Visser & Visser aanhaken.”

–    Marco Ruit, accountant en 
vestigingsleider Visser & Visser Barendrecht
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•Corona stickers• 

•Desinfectie zuil•

•Tijdelijk schermen•

•Indoor signage•

Een slim bedrijfspand 
dat bij je past

“V lot geinstal leerd in elk gebouw”

Achterzeedijk 57 unit 40
2992 SB  Barendrecht
www.viertron.nl

Vanaf 1 januari 2023 zijn wij verhuisd naar:
De Noordkade 30 | 3341 SZ | Hendrik-Ido-Ambacht
T 0180-425011 | bakker-accountants.nl

ACCOUNTANTS  •  ADVISEURS  •  FISCALISTEN 
SALARISADMINISTRATIE  •  CORPORATE FINANCE

Voor een sterk staaltje ondernemen

Als ondernemer of directeur in het MKB heeft u weinig 
tijd. Wat anderen beter kunnen besteedt u slim uit. 
BAKKER accountants & adviseurs helpt u met accountancy, 
fi nanciële en fi scale zaken, zodat u de rust en ruimte 
heeft om te doen waar het om draait - kansen benutten, 
pionieren en koersen op succes. Kortom, doen waar u in 
uitblinkt en dat is ondernemen!

Bent u op zoek naar de juiste sparringpartner? 
Heeft u behoefte aan een persoonlijke aanpak? Wilt u altijd 
helder inzicht hebben in uw fi nanciële situatie? Maak dan 
snel een afspraak, onder het genot van een kop koffi e leren 
we u graag beter kennen!
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OP 22 MAART KWAMEN DE LEDEN 
VAN VBO FRESPORT BIJEEN IN HET 
VAN DER VALK HOTEL RIDDERKERK 
VOOR DE JAARLIJKSE ALGEMENE 
LEDENVERGADERING.

BESTUURSLEDEN
Richard de Geus (Bakker Accountants) 
trad met instemming van de vergadering 
toe tot het bestuur van VBO FresPort. De 
bestuursleden Jettie Medema en Maarten 
van Hamburg werden herbenoemd, 
terwijl afscheid werd genomen van de 
bestuursleden Julian Pieper en Arthur 
Swijter.

MENSELIJK BREIN
In het tweede deel van de bijeenkomst was 
het podium voor Charlotte Labee. Zij is Brain 
Balance Expert en auteur van zeven boeken 
over het menselijk brein.

Steeds meer mensen op de werkvloer 
kampen met een disbalans in hun brein en 
het aantal breingerelateerde ziekten zoals 
stress, overgewicht, burn-out, depressie 
en dementie neemt in schrikbarend 
tempo toe. Meer dan de helft van de 
Nederlandse werknemers ervaart regelmatig 
werkgerelateerde stress. 

‘HET IS NOOIT TE LAAT OM JE 
PERSOONLIJK TE ONTWIKKELEN’

- ALGEMENE LEDENVERGADERING MET CHARLOTTE LABEE -

De oorzaak daarvan ligt echter vaak dieper dan 
werkdruk alleen. Het brein staat centraal in het 
leven en de lezingen van Charlotte Labee en haar 
missie is dan ook het delen van zoveel mogelijk 
‘breinkennis’. 

NOOIT TE LAAT
,,Belemmerende overtuigingen zoals ‘Laat ik dat 
maar niet doen, dat pakt vast slecht uit’ of ‘Ik ben 
veel te oud om dat nog te leren’ houden ons tegen 
in het najagen van onze dromen. En dat is zonde, 
want dit is helemaal niet nodig’’, zegt Charlotte. 
,,Onderzoek wijst namelijk uit dat elk mens door 
de aangeboren neuroplasticiteit van het brein een 
leven lang kan leren en groeien. Kortom: het is 
nooit te laat om je persoonlijk te ontwikkelen. Of 
het nu in je lifestyle, op privé- of werkgebied is.’’

In haar boek ‘Jouw Krachtige Brein’ deelt Charlotte 
haar persoonlijke verhaal. Ze beschrijft de heftige 
gebeurtenissen die haar uiteindelijk vele positieve 
wendingen en nieuwe inzichten hebben gebracht.
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De innerlijk kracht om positieve veranderingen in gang te zetten 
begint in je hersenen. Een brein dat stress ervaart door opstapelende 
deadlines en een gebrek aan rust en gezonde voeding, is te uitgeput 
om optimaal te functioneren – laat staan om zich te ontwikkelen en 
nieuwe dingen aan te leren. 

Pas als er balans is in de hersenen, ontstaat er ruimte voor meer 
dan alleen het overleven van de waan van de dag. Zodra je met 
elementen als voeding, rust, mindset en beweging gaat werken 
aan een betere balans in het brein, ontwikkel je je bijna als vanzelf, 
betoogt Charlotte. ,,Ineens komen die oude doelen en dromen weer 
opborrelen die waren vervaagd in de hectiek van alledag. Met een 
gebalanceerd brein en een meer ontspannen leven blijft de nieuwe 
versie van jezelf zich elke dag doorontwikkelen!’’ 

FOUTEN
Tenslotte nog een tip: probeer fouten niet krampachtig te vermijden, 
maar wees juist blij als je ze maakt. Het betekent een volgende stap 
in jouw persoonlijke ontwikkelproces en een volgende stap richting 
je dromen.

“EEN FOUT BETEKENT EEN VOLGENDE STAP
IN JOUW PERSOONLIJKE ONTWIKKELPROCES 

EEN VOLGENDE STAP
RICHTING JE DROMEN.”

 - CHARLOTTE LABEE -
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UITDAGINGEN VOOR HET FAMILIEBEDRIJF
Hebben we het over het Nederlandse familiebedrijf 
dan is bedrijfsopvolging een hot issue. Of eigenlijk: 
het steeds vaker ontbreken van een geschikte 
opvolger. Wanneer er al sprake is van een volgende 
generatie, dan is het maar de vraag of zij kunnen én 
willen ondernemen.

Ook wordt het familiebedrijf geconfronteerd met 
een uitdagend economisch klimaat, Haagse druk op 
de bedrijfsopvolgingsregeling, groeiende internatio-
nalisering en een aanhoudend tekort op de arbeids-
markt. Hoe waarborg je in zo’n complex speelveld de 
continuïteit van de onderneming en zorg je ervoor 
dat innovatie en groei mogelijk blijven? Steeds vaker 
zien we dat private equity een oplossing biedt voor 
uitdagingen van het familiebedrijf.

PRIVATE EQUITY VERANDERT
Een aantal jaren geleden was het ‘de standaard‘ dat 
er op basis van een meerderheidsbelang werd 
geparticipeerd en werd toegewerkt naar een exit na 
een periode van circa 5 á 7 jaar. Maar dit ‘standaard 
model’ verandert.
De toegenomen beschikbaarheid van (risicodra-
gend) kapitaal en concurrentie tussen investerings-
maatschappijen hebben ervoor gezorgd dat de 
noodzaak om onderscheidend te zijn de afgelopen 
jaren sterk is gegroeid. PE-partijen richten zich op 
specifieke sectoren of op bedrijven in een bepaalde 
fase. Denk hierbij aan bedrijven die voor hun groei op 
zoek zijn naar kapitaal, kennis en kunde om die 
(groei)fase het hoofd te kunnen bieden.

De investeringshorizon is tegenwoordig minder vaak 
’in beton gegoten’. Ingegeven door stabiele rende-
menten van familiebedrijven hebben investeerders 
steeds vaker een langetermijnfocus. Ook vinden er 
vaker participaties op basis van een minderheidsaan-
deel plaats.

Kortom, ook private equity verandert mee met de 
gewijzigde marktomstandigheden. Maar waar ligt de 
meerwaarde van private equity voor het familiebe-
drijf?

DE WAARDE VAN PRIVATE EQUITY VOOR HET 
FAMILIEBEDRIJF
Familiebedrijven kenmerken zich door een langeter-
mijnfocus, een vaak behoudende financieringsstruc-
tuur, trots op het product, een sterke positie in de 
lokale gemeenschap en loyaliteit en betrokkenheid 
bij het personeel. Maar ook en steeds vaker door het 

ontbreken van passende bedrijfsopvolging. Combi-
neer dat met (internationale?) ambities van het 
familiebedrijf, benodigde innovaties en een toene-
mende complexiteit van markten, waardoor de 
grenzen van het familiebedrijf regelmatig worden 
bereikt.

Private equity kan in die situaties een uitkomst 
bieden. Zo kunnen private equity partijen zorgen 
voor het benodigde kapitaal om groei te realiseren. 
Ook brengen deze partijen kennis en een netwerk 
mee dat familiebedrijven kan helpen bij de uitvoering 
en realisatie van plannen, zoals het aanboren van 
nieuwe markten of de verdere professionalisering 
van de organisatie. De frisse blik van een strategisch 
partner kan het bedrijf nieuwe inzichten geven. 
Bovendien biedt de samenwerking met een investe-
ringsmaatschappij aandeelhouders de mogelijkheid 
om (een deel van) het vermogen dat werd opge-
bouwd te verzilveren.

EEN STRATEGISCH PARTNER IN PRIVATE EQUITY
Is dan iedere participatiemaatschappij een goede 
match voor uw onderneming? Zeker niet. Het gaat 
immers niet alleen om de groei en professionalise-
ring die u met uw nieuwe strategisch partner kunt 
realiseren. Maar vooral ook om de aansluiting op de 
(kern)waarden van het familiebedrijf en de toege-
voegde waarde van private equity op strategisch en 
operationeel vlak. Door ook die aspecten te betrek-
ken bij het zoeken van een strategische partner kan 
de sterke positie van het familiebedrijf verder worden 
uitgebouwd. Mogelijk ook voor de komende genera-
ties.

Wilt u meer weten over de rol die private equity 
voor uw bedrijf kan vervullen? Of zoekt u advies 
over de waardering, verkoop of financiering van 
uw onderneming? Neem dan contact met ons op 
voor een vrijblijvend gesprek.

FAMILIEBEDRIJVEN EN PRIVATE EQUITY; 
TWEE VERSCHILLENDE WERELDEN? OF TOCH NIET?

FAMILIEBEDRIJVEN ZIJN GOED VOOR BIJNA 30% VAN DE BANEN IN NEDERLAND EN ZIJN STERK 
VERBONDEN MET ÉN BETROKKEN BIJ LOKALE GEMEENSCHAPPEN. DE ‘MOTOR VAN DE 

NEDERLANDSE ECONOMIE’ ZIET ZICH ECHTER GESTELD VOOR VEEL UITDAGINGEN EN ‘LOOPT TEGEN 
DE GRENZEN VAN HET FAMILIEBEDRIJF’ AAN.
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Escudostraat 37, Barendrecht

Koninklijke Euser B.V.  Ebweg 7, 2991 LS Barendrecht | T:+31 (0)180 617200  | E: info@euser.nl

Nederland heeft voor 
ons geen geheimen.

Ruim honderd jaar geleden begonnen met paard 
en wagen in Barendrecht, nu houden we dag in, 
dag uit met ruim 400 wagens en 750 chauffeurs de 
voorraad van vele ketens en bedrijven op peil. 

Wie wij zijn? 
Wij zijn euser.

> G R O N D W E R K E N
> R I O L E R I N G E N
> W E G E N B O U W
> B E S T R A T I N G E N

INFRA HOLLAND  •  Achterzeedijk 57 unit 7  •  2992 SB  Barendrecht
0180 - 629111  •  INFRAHOLLAND.NL

LOODGIETERSBEDRIJF
N.A.J. DEN DRIJVER

WIJ VERZORGEN AL UW:
LOODGIETERS-

WERKZAAMHEDEN
SANITAIR- 

EN ZINKWERK

LOODGIETERSBEDRIJF
N.A.J. DEN DRIJVER

WIJ VERZORGEN AL UW:

LOODGIETERSWERKZAAMHEDEN
SANITAIR- EN ZINKWERK

Achterom 67 – Barendrecht
Tel. 0180 – 613308 b.g.g. 620286

Achterom 67
Barendrecht
Tel. 0180 613308 
b.g.g. 620286
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ZON, ZEE EN ZAND: 
- 35 JAAR VBO -

FEEST OP 
HET 

STRAND
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VBO FRESH PORT VIERDE OP 30 JUNI 
HET 35-JARIG BESTAAN. IN BEACHCLUB 
O IN NOORDWIJK BEGONNEN DE 
FEESTELIJKHEDEN MET EEN LUNCH. 
HET ZONNEGE TERRAS OP HET STRAND 
BRACHT DE JUBILEUMSTEMMING ER 
METEEN GOED IN.

De middag werd gevuld met een puzzelrit 
in nostalgische Volkswagenbusjes. 
De activiteit vroeg veel van de behendigheid 
en stuurmanskunst van de deelnemers.

De feesdag werd afgesloten met de 
prijsuitreiking, een diner en een muzikale 
avond in de Beachclub.

De officiële oprichtingsdatum van de 
vereniging is 13 mei 1985. Op die datum 
passeerde de akte bij notaris Groenveld 
aan de Binnenlandse Baan. De eerste VBO-
bijeenkomst vond op 26 juni 1985 plaats in 
het toenmalige sociaal cultureel centrum 

De Schalm. Het was zo’n bijzondere 
gebeurtenis dat de gemeente, die nauw 
bij de oprichting was betrokken, een 
persbericht liet uitgaan met de mededeling 
dat burgemeester J. van den Brink en A. 
Kasius, vice-voorzitter van de Kamer van 
Koophandel, het officiële startsein voor de 
VBO hadden gegeven.
Het eerste bestuur van de VBO werd 
gevormd door voorzitter mr. A.L.R. Melens 
(advocaat), secretaris J. Busink (directeur 
van Den Hollander Assurantiën BV), 
penningmeester A. Luijendijk (directeur 
Rabobank Barendrecht) en de leden P. 
Bakker (directeur Bakker Barendrecht BV), 
J. Berkman (directeur Berkman Barendrecht 
Beheer BV), H.L. Bunk (directeur Bunk 
Aanhangwagens en Carrosseriën BV), 
mr. E.W. Groenveld (notaris), G. van der 
Heiden (directeur Van der Heiden Zonwering 
BV), en A.H.J.M. Kerstens (directeur 
Coöperatieve Groenten- en Fruitveiling 
Zuid-Holland).
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Krommeweg 1 • 2988 CB Ridderkerk • www.hotelridderkerk.nl

Gastvrijheid. Van nature verweven met het Van der Valk DNA. Het vormt 

de basis van ons hotel. Met een gemotiveerd team staan we klaar. 

We leggen verbindingen en brengen mensen bij elkaar. Als partner voor 

sportclubs en het bedrijfsleven. Dat maakt onze omgeving dynamisch en 

interessant. Het geeft ons energie en dat delen we graag. 

Met liefde voor ons vak en met passie voor alles wat we doen maken wij 

het verschil. Daarom voelen onze gasten zich thuis in Hotel Ridderkerk.

schildersbedrijfnieuwewaterweg.nl

Hoogwaardig
schilderwerk

Schildersbedrijf
Nieuwe Waterweg B.V.
010 429 24 20

Voor al uw:
• Buitenschilderwerk
• Binnenschilderwerk
• Wandafwerking
• Beglazing
• Metaalconservering
• Houtrotreparatie

Nieuwe Luxor theater - Rotterdam

Citysteward      |      Jettie Medema      |      06 - 51 76 52 24      |      jettie@citysteward.nl

Soms hebben mensen een klein zetje nodig. 
Of net een ander inzicht. ‘n Beetje ondersteuning 
of de juiste tone. 
Citysteward biedt werkzoekenden ondersteuning, 
om ze daarna klaar te stomen voor uw organisatie 
en verder te helpen.
 
Heeft u vacatures in de BAR-regio of Rotterdam? 
Meld ze dan aan. 

Met elkaar maken we de toekomst!
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Distribution

Ocean | Air | CUSTOMS | LOGISTICS
TRANSPORT | WAREHOUSING

Distribution Customs

Rail FreightOcean Freight Air Freight

Warehousing

LOGIC

BAAN BREKER.NL

.
Onze Green choice 

selectie
 De juiste keuze voor een 

eerlijke prijs. 

Producten die garant staan 
voor een gezonder en  veilig 
werkklimaat. 

INFO@BAANBREKER.NL
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OP WOENSDAG 10 MEI 2023 WAREN DE 
LEDEN VAN VBO FRESH PORT TE GAST OP 
EEN INLOOPBORREL BIJ BOLIDT AAN HET 
NOORDEINDE IN HENDRIK-IDO-AMBACHT.

In het Bolidt Innovation Center werden de 
ondernemers verwelkomd door Gastheer 
Michel van der Spek. Hij nam ons mee in de 
indrukwekkende en innovatieve ontwikkelingen
in kunststoftoepassingen.

Wie Bolidt zegt, denkt aan vloeren. Maar de 
wereld erachter is enorm veel groter. Bolidt is 
gespecialiseerd in het ontwikkelen, produceren, 
verkopen en aanbrengen van thermohardende 
kunststoffen, waarondern – jawel - vloeren, maar 
ook scheepsdekken en slijtlagen.

De expertise brengt Bolidt over de hele wereld. 
In het oog springende projecten zijn onder 
meer de vloer in het Olympisch zwembad in 
Beijing en het scheepsdek op Symphony of 
the Seas, het grootste cruiseschip ter wereld. 
Andere voorbeelden: de designvloer van het King 
Abdulaziz Center for World Culture in Saoedi-
Arabië en de vloeren van grootste fietsenstalling 
ter wereld onder Hoog Catharijne. Maar ook: het 
brugdek van Rheinbrücke Maxau in Duitsland en 
de vloeren van het vernieuwde Erasmuc MC. Het is 
slechts een greep uit de vele honderden projecten 
die Bolidt in de loop der jaren heeft uitgevoerd.

De Bolidt kunststoffen worden ontwikkeld en 
geproduceerd in Hendrik Ido Ambacht en van 
daaruit gaan de applicateurs de hele wereld over 
om de kunststoftoepassingen aan te brengen. 
Wat in 1964 begon als een tweemansbedrijf is 
inmiddels uitgegroeid tot een internationaal 
bedrijf met bijna vijfhonderd medewerkers.

Vele bezoekers van Bolidt zullen aankomen via 
het water. De reis over de Maas vanuit Rotterdam 
naar Ambacht biedt een blik op een aantal grote 
projecten van Bolidt en is bovendien bezaaid 
met iconische bouwwerken als Hotel New York, 
de Erasmusbrug en de molens van UNESCO 
Werelderfgoed Kinderdijk. Tegelijkertijd krijgt de 
buitenlandse bezoeker een goede indruk van de 
typisch Hollandse maakindustrie aan het water. Na 
aankomst is er geen twijfel over het middelpunt 
van de campus: het Bolidt Innovation Center. Geen 
toeval, want innovatie is de kern van Bolidt. Het 
Bolidt Innovation Center is een soort living lab. 
Hier draait alles om chemistry; bedrijfsonderdelen, 
klanten, ondernemingen, disciplines, en 
grondstoffen gaan een reactie met elkaar aan 
en zo ontstaat telkens iets nieuws. Zo ervaart de 
bezoeker aan den lijve wat er allemaal mogelijk is 
met de kennis en materialen van Bolidt.

Bolidt werd in 1964 opgericht door de heren Bol 
en Schmidt. Ze richtten de Bolidt Maatschappij tot 
Exploitatie van Kunststoffen en Bouwwerken op. 
Beiden werkten voorheen bij Sikkens. De één had 
een weg- en waterbouwkundige achtergrond, de 
ander een scheikundige.

- INLOOPBORREL -

BEZOEK AAN BOLIDT MAAKT
VEEL INDRUK
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MINISTER MARK HARBERS VAN HET MINISTERIE 
VAN INFRASTRUCTUUR EN WATERSTAAT 
BRACHT OP 6 FEBRUARI EEN WERKBEZOEK 
AAN DE GEMEENTE BARENDRECHT. HARBERS 
WERD BIJ THE GREENERY ONTVANGEN DOOR 
WAARNEMEND BURGEMEESTER GOVERT 
VELDHUIJZEN EN WETHOUDER LENNART VAN 
DER LINDEN.

De minister werd bijgepraat over de positieve 
impact van de financiële bijdrage van het 
ministerie aan de ontwikkeling van De 
Stationstuinen op woningbouw en infrastructuur 
in Barendrecht. Ook werd gesproken over de 
uitdagingen om de bereikbaarheid van het gebied 
Dutch Fresh Port te verbeteren.

De minister bezocht het gebied waar de nieuwe 
wijk wordt gebouwd en bracht ook een bezoek 
aan het agro/vers/food-logistieke cluster Dutch 
Fresh Port. 

De ondernemers van Dutch Fresh Port hebben 
bij de minister de behoefte aan een extra 

aansluiting op de A16 onder de aandacht 
gebracht. Voor de economische ontwikkeling 
van het bedrijventerrein en de toename van 
verkeer door extra bedrijvigheid, woningbouw en 
voorzieningen, is deze ontsluiting noodzakelijk 
om opstoppingen op het bedrijventerrein en de 
IJsselmondse Knoop te voorkomen. Ook wordt 
hiermee de doorstroming op de rijkswegen 
verbeterd.

ALLEEN VRACHTVERKEER
Wethouder Van der Linden, de intiatiefnemer 
van het bezoek, en Johan in ’t Veld (Dutch Fresh 
Port) kijken met een goed gevoel terug op het 
bezoek van de minister. ,,We hebben de minister 
veel van de fantastische ontwikkelingen in dit 
gebied kunnen laten zien. De minister reageerde 
bovendien niet afwijzend op de wens voor de 
extra oprit naar de A15/A16’’, blikt Van der Linden 
terug. ,,Wel vroeg hij of het bespreekbaar was dat 
de oprit alleen voor vrachtverkeer gebruikt zou 
kunnen worden.’’ Voor gemeente en Dutch Fresh 
Port is dat zeker bespreekbaar. ,,Het is de meest 
veilige optie’’, vindt Johan in ’t Veld. 

Minister Mark Harbers wordt rondgeleid door 
wethouder Lennart van der Linden en Johan in ’t 
Veld (Dutch Fresh Port).

Overigens duurt het nog even voordat een besluit 
wordt genomen over de extra oprit, ondanks de 
positieve reactie van de minister. ,,Maar met dit 
soort zaken kun je niet vroeg genoeg beginnen’’, 
zegt Van der Linden.

CAMPUS
De minister liet merken het een goede zet te 
vinden dat de agro/vers/food-gerelateerde 
bedrijventerreinen in Barendrecht en Ridderkerk 
zich onder één noemer - Dutch Fresh Port - 
profileren. Hij beloofde over een jaar of twee nog 
eens te komen kijken, als veel van de plannen 
in het gebied is gerealiseerd. Zoals de Lentiz 
Campus Barendrecht/Ridderkerk, waarin bedrijven 
en onderwijsinstellingen samenwerken in het 
opleiden van jonge mensen. ,,Het is heel bijzonder 
dat we een mbo-opleiding krijgen midden in het 
gebied van Dutch Fresh Port, met een locatie 
goed bereikbaar vanaf het NS station,’’ aldus 
Johan in ’t Veld. Door de samenwerking van Dutch 
Fresh Port in de Greenport West-Holland kan het 
project rekenen op voldoende subsidie om van de 
grond te komen.

- BEZOEK MINISTER HARBERS -

Een extra oprit vanaf Nieuw Reijerwaard naar de A15/A16 – ongeveer op deze plek – bevordert de 
doorstroming van het (vracht)verkeer naar en van het gebied van Dutch Fresh Port.

MINISTER HARBERS ‘NIET 
AFWIJZEND’ OVER EXTRA OPRIT 

A15/A16
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JOHAN LIGT OP DE LOER

Toen Jos Wesdijk me belde met het verzoek om nog een column te schrijven, omdat er nog geen opvolger voor 
me was gevonden, heb ik ‘ja’ gezegd. Er zit wel een parallel in voetbal en schrijven, beide zijn leuk. Dus op naar de 
volgende column.

De trouwe columnlezer weet dat ik best wat uren in de auto doorbreng en dat ik dan vooral de tijd dood met 
bellen en het luisteren naar Radio 1. De laatste maanden gaat het nog meer over stikstof en de natuurherstelwet 
dan daarvoor, dus het vinden van een onderwerp voor mijn column was niet moeilijk. Stikstof lijkt ver weg, maar 
is dichterbij dan u denkt.

Onlangs moest ik een prijsopgave doen voor een hockeyclub in het midden van het land. 
De club haalt water voor haar velden uit een naastliggende watergang. Deze moet worden 
verbreed en worden voorzien van een beschoeiing. De club moest hiervoor een 
vergunning indienen bij de overheid. Deze vergunningsaanvraag moest worden 
vergezeld van een gedetailleerde tekening en een stikstofberekening. 
De stikstofberekening was noodzakelijk omdat de club in de nabijheid van 
een Natura 2000-gebied is gelegen. De club wist hier geen raad mee 
en vroeg ons om hulp bij het maken van de tekening en het maken 
van een stikstofberekening.

Nu moet ik u eerlijk bekennen dat ik nimmer een stikstofberekening had 
gemaakt. Maar goed, ik had er wel rekening mee gehouden dat dit een 
keer zou gaan gebeuren. Een bevriend ingenieursbureau beschikte over 
het programma waarmee de berekening kon worden gemaakt. 
Na het indienen van informatie over het aantal draaiuren van kranen, 
auto’s en shovels kon de berekening worden gemaakt en worden ingediend. 
Nu is het dus afwachten wat de overheid hiervan gaat vinden.

Het doorgaan van deze klus ligt dus in handen van de overheid, 
waarbij de toepassing van Europese regelgeving zeker een 
rol speelt. En als je aan Europese regelgeving denkt, dan 
denk je aan Frans Timmermans. Onze Nederlandse 
klimaatpaus is momenteel bezig met het invoeren van 
een nieuwe Europese wet: de Natuurherstelwet. 
Een goede zaak dat er aan de natuur wordt gedacht, 
maar het politieke landschap over de invoering van 
deze wet is zeer verdeeld. Veel partijen hebben angst 
dat deze nieuwe wet zal leiden tot vele rechtszaken 
waardoor het land op slot dreigt te raken. 
Dit geschiedde eerder met aangenomen wetten 
vanuit Europa. Johan Vollenbroek gebruikte deze 
wetten om bouwplannen kritisch onder de loep 
te leggen en te procederen, zodat diverse plannen 
niet tot uitvoering kwamen. En gelijk heeft Johan, 
zeker als er wetten zijn die je kan gebruiken.

Bij de Natuurherstelwet gaat het om het 
herstel van de natuur. Tegen 2030 moet minstens 
twintig procent van alle land- en zee- oppervlakte 
in de EU zijn hersteld. En tegen 2050 geldt dit voor alle 
ecosystemen die in moeilijkheden verkeren. 

IK DACHT EIGENLIJK DAT IK EIND 2022 MIJN LAATSTE COLUMN HAD GESCHREVEN VOOR 
DIT BLAD. IK DACHT OOK, TOEN IK 28 JAAR WAS, DAT IK MIJN LAATSTE WEDSTRIJD 
GESPEELD HAD VOOR SMITSHOEK. IK BELANDDE EVEN IN EEN VRIENDENTEAM, MAAR 
UITEINDELIJK BEN IK OP MIJN VIJFENDERTIGSTE PAS UITGESTAPT.

- COLUMN -

Frans heeft de wet al afgezwakt. Hij noemt het nu een inspanningsverplichting. Maar tegenstanders zijn 
ervan overtuigd dat de wet nog steeds zal leiden tot vele rechtszaken en dat er landen en economieën nog 
meer op slot komen te zitten. Uiteindelijk heeft het Europees Parlement de laatste stem. Ik heb de indruk 
dat vele Nederlanders best wel zin hebben om de natuur te herstellen, maar dat deze mensen niet zitten 
te wachten op opgelegde regelgeving vanuit Europa en rechtszaken. Met de mogelijke invoering van de 
Natuurherstelwet zet Timmermans de boel weer op scherp en komt de polarisatie weer op gang.

Naar mijn mening gaat het om het creëren van draagvlak bij vele inwoners en bedrijven en niet om de 
invoering van wetten. Als we met z’n allen ergens de schouders onder zetten, dan komen we verder. 
De vraag is: is hier een nieuwe Europese wet voor nodig? Inmiddels is Johan al begonnen met het lezen 
van de duizenden bladzijden van de concept-wet en ruziën de politici lekker door. Rond 10 juli wordt 
er gestemd door het Europees Parlement. De hockeyclub die haar sloot wil laten verbreden zal op die dag zeker 
naar Radio 1 luisteren.

DICK NOOTENBOOM

Net iets meer
notaris 

Het is jouw leven. Beslis nu over later.

Stel er gebeurt iets waardoor je niet meer in staat bent je zaken zelf te regelen. 
Denk aan je administratie, belastingaangifte of medische zaken. Wanneer je niks 
hebt geregeld, moet jouw familie in zo’n situatie telkens naar de rechter om jouw te 
vertegenwoordigen. Ook wanneer je getrouwd bent of kinderen hebt.

Neem ze die zorg uit handen en laat nu al een levenstestament opstellen. Daarin wijs 
je iemand die je vertrouwt aan als vertegenwoordiger en leg je vast wat er moet 
gebeuren als jezelf geen beslissingen meer kunt nemen. Over je dagelijkse zaken, je 
financiën, medische zaken en kinderen. Maar ook over je sociale media of huisdieren. 
Steeds meer mensen regelen het met een levenstestament. Het is jouw leven. Beslis 
nu over later. Kijk op: www.ikwileenlevenstestament.nl
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INDICIUM, HET BEDRIJF VAN HANS 
NOLEN (59), LEVERT OPLOSSINGEN VOOR 
MOBIELE DATAVERWERKING, VEELAL 
GEBASEERD OP AUTOMATISCHE 
IDENTIFICATIE (AIDC) ZOALS BARCODE, 
RFID EN VOICE. EEN CONCEPT DAT 
BEDRIJVEN EN ORGANISATIES VEEL TIJD 
BESPAART EN DAT DE KWALITEIT VAN 
LOGISTIEKE PROCESSEN AANZIENLIJK 
VERHOOGT.

Een team van specialisten werkt in nauwe 
samenwerking met fabrikanten en (software) 
partners aan oplossingen. Indicium is sterk 
in het combineren van verschillende tech-
nologieën en diensten. Klanten zijn onder 
meer Mammoet, Coolblue, DB Schenker, 
Bolidt, Vanderlande, Verstegen Specerijen en 
Boston Scientific maar ook bijvoorbeeld 
ziekenhuizen.

,,De kern van ons werk is het optimaliseren en 
beheersbaar maken van logistieke processen. 
Wij doen dat door het conceptmatig ver-
vaardigen en implementeren van (draadloze) 
netwerken inclusief hardware, software en 
diensten. Beheer en management op afstand 
vanuit de cloud zijn hierin essentieel.’’, zegt 
Hans over zijn bedrijf, dat hij in 1999 oprichtte 
en twintig medewerkers telt.

Zijn zakelijke contacten met een program-
meur in Zwitserland, brachten Hans 
regelmatig in dat Alpenland, waar hij sinds 
kort een kleine studio heeft. Vanuit deze 
uitvalsbasis maakt hij ’s winters, samen met 
zijn partner Monique, graag wandelingen 
in de bergen en de schone lucht.

Een relatief rustige periode in het jaar is voor 
Hans de tijd na de Zwarte Cross, het grootste 
betaalde muziekfestival van Nederland en de 
grootste motorcross ter wereld (75.000 
bezoekers per dag in juli). Indicium verzorgt 
op het terrein in Lichtenvoorde het grootste 
deel van de IT-voorzieningen en alle mobiele 
scanapparatuur. Na de drukte van dit festival 
vindt hij tijd om te ontspannen, ook al gaat 
het werk eigenlijk altijd door.

Van de zomerse vakantiebestemmingen 
staat Spanje al jaren bovenaan het lijstje. 
,,Toen de kinderen klein waren, gingen we 
vaak met de caravan naar de zuidelijke 
landen: Frankrijk, Spanje, Italië. Later, toen ik 
voor mezelf begon, had ik geen tijd meer om 
zo lang van huis te zijn. We gingen toen met 
de caravan naar Zeeland, maar het weer viel 
te vaak tegen. Daarom zochten we Spanje 
weer op, waar we toen ook een appartement 
hebben gekocht.’’

Wat neemt Hans mee op zijn buitenlandse 
avonturen? ,,Ik reis door het hele jaar best 
veel, of het nou voor zaken is of voor vakantie. 
Een laptop of iPad gaat altijd mee, een 
ondernemer staat nou eenmaal altijd aan. 
Als ik een boek of krant lees, doe ik dat 
digitaal. Voor vliegreizen neem ik oortjes met 
noise cancellation mee. Verder natuurlijk 
sportschoenen, want we sporten en 
wandelen veel. Als we naar Bonaire gaan, dan 
gaat ook de duikuitrusting mee.’’

WWW.INDICIUM.NL

HANS NOLEN
- WAT ZIT ER IN DE KOFFER VAN... -
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BEDANKT VOOR UW BEGRIP 
TIJDENS DE WERKZAAMHEDEN

IJSSELMONDSE 
KNOOP GEOPEND!
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